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Onderwerp Portefeuille 
houder 

Afdeling/ 
organisatie 

Toezegging  Stand van zaken 

geothermie Smeulders S&P-
Geertje 

Toezegging om een raadsinformatiebrief te sturen over 
geothermie en stadsverwarming 

Raadsinformatiebrief 
verstuurd (49 – 28 juni 
2017) 

Brainport smart district Smeulders  S&P- Joost Toezegging om een raadsinformatiebrief te sturen over 
resultaten van driedaagse sessie en projectorganisatie 

Raadsinformatiebrief 
verstuurd (41 – 7 juni 2017) 

Loverboy problematiek Blanksma David de 
Vries 

Raad vertrouwelijk informeren over loverboy 
problematiek 

Gerealiseerd. Op 4 oktober 
is een 
informatiebijeenkomst over 
dit onderwerp geweest met 
de fractievoorzitters van de 
gemeenteraad. In verband 
met het karakter van de 
informatie niet met de 
voltallige gemeenteraad. 

Coovels bos De Vries O&O Gesprekken voeren met omwonenden en Automotive 
campus 

Op 12 juli is de eerste 
bijeenkomst geweest met 
de werkgroep van de 
belanghebbenden. Hierin 
zijn de directeur van de 
Automotive Campus, 
directeur van het Summa 
College, Wijkraad Mierlo-
Hout, Bewoners 
vertegenwoordigd via 
werkgroep fietspad 
Krollaan, de fietsersbond 
en de gemeente Helmond. 
In de eerste sessie zijn de 
wensen en knelpunten 
geïnventariseerd en op 
basis hiervan een aantal 
acties uitgezet.  
 
Op 6 september heeft de 
tweede bijeenkomst 
plaatsgevonden waarbij 
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doorgekeken is naar 
maatregelen. Het resultaat 
van de bijeenkomst is een 
gedragen pakket aan 
maatregelen die een 
oplossing bieden voor 
beide casussen. Deze 
maatregelen worden door 
de Gemeente Helmond in 
september uitgewerkt in 
concept ontwerpen waarna 
op 27 september de derde 
bijeenkomst gepland staat 
met de werkgroep van 
belanghebbenden om deze 
schetsontwerpen te 
bespreken. 

Verkeersveiligheid burg. Krollaan 
verbeteren 

De Vries O&O Verbinding tussen station en Automotive campus zie toelichting bij Coovels 
Bos hierboven. 

Fietsenstalling bij station (motie) De Vries A&E Gesprekken voeren met NS over fietsenstalling De contractbesprekingen 
met de NS zijn lopende en 
dit komt terug bij de 
behandeling van de 
programmabegroting 2018 - 
2021 in oktober/november. 

Bestuurlijk proces Eindhoven airport 
(motie) 

De Vries  Daar waar nodig, zal Helmond betroken worden  De gemeenten die grenzen 
aan Airport Eindhoven 
hebben met het Ministerie 
van IM afgesproken dat er 
een analyse gemaakt wordt 
van de complete casus, 
voordat gekeken wordt naar 
welke richting men op wil.  
Met de gemeente 
Eindhoven is afgestemd dat 
Helmond wil aanhaken bij 
dit proces.  Dit verzoek 
wordt door Eindhoven 
voorgelegd aan de overige 
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gemeenten met een positief 
advies. 

Centrum perspectief De Vries S&P 
Dominique 
 

Aanleg van havenpark: schop in grond in 2017 
Beter vindbaar maken van centrum: zoeken naar 
creatieve oplossingen 
Aanpak leegstand 
 

Voor Havenpark is actuele 
planning dat feitelijke 
aanleg start na de 
zomervakantie van 2018.  
Vindbaar maken van 
centrum: nog dit jaar wordt 
een beknopt plan gemaakt 
voor aanpassing 
bewegwijzering centrum en 
parkeergarages (fysiek plus 
eventueel via internet/app). 

Combinatie van B5 bos en 
‘geboortebos’ 

De Vries S&P 
Geertje 

Mogelijkheden nagaan planten van 2000 bomen van 
B5, ‘geboortebos’ van motie D66, boomplantdag  en 
scholen. Nagaan van kosten  

Bij de begroting 2018 wordt 
voorgesteld middelen vrij te 
maken voor de aanplant 
van 200 bomen in 2018 en 
2019. 
Ivm duurzame/ strategische 
aanplant is de inzet gericht 
op individuele aanplant in 
heel Helmond. 
Definitieve keuzes worden 
teruggekoppeld tweede 
helft 2017. 

klimaatadaptatie De Vries S&P 
Geertje 

In juni bespreken in commissie o Bespreking in cie (juni) leidt 
tot PvA scan 
klimaatadaptatie; gereed 
zomer 2018.  

Vervangen sluizen 8 en 9 De Vries IBOR Na de zomer 2017 besluit over vervanging sluizen Verloopt conform planning. 
Keuze voor een variant 
wordt in september of 
oktober ter besluitvorming 
voorgelegd aan het 
College. 

Doorontwikkeling foodtech Van Bree S&P 
Natasja-
Anke 

Onderzoek doorontwikkeling foodtech is in afrondende 
fase. Over enkele maanden in commissie BE 

Foodtech ontwikkeling in 
volle gang, De commissie 
B&E heeft een bezoek 
gebracht aan de FoodTech 
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campus net voor de zomer.  
Met name als het gaat om 
gaat om een betere 
aansluiting op bestaande 
foodnetwerken, een 
verdienmodel van Foodtech 
ism bedrijven en acquisitie 
op nieuwe technologieën. 
Er wordt hard gewerkt om 
met alle partners tot een 
goede doorontwikkeling te 
komen aan het eind van dit 
jaar zal de commissie B&E 
verder geïnformeerd 
worden. 

Actieagenda onderwijs en 
arbeidsmarkt 

Van Bree O&O Na de zomer informatie naar raad over 
impulsprogramma werkgelegenheid en actieprogramma 
onderwijs en arbeidsmarkt 

Impuls werkgelegenheid en 
actieprogramma 
arbeidsmarkt en onderwijs 
zijn in ontwikkeling en 
moeten nog worden 
vastgesteld door het 
college (oktober in college), 
dan zal er ook een cie en 
raadplanning bijzitten. 
Planning is nog steeds dit 
jaar op beide impulsen een 
actieprogramma te hebben. 

Aanpak leegstand centrum Van Bree S&P 
Dominique 

In samenwerking met Helmond Marketing opstellen van 
bidbook voor verwerven nieuwe horeca en 
winkelformules 

Bidbook/acquisitiebrochure 
zal eind september 
helemaal gereed zijn. 

Reshoring in maakindustrie Van Bree O&O Na de zomer informatie aan de raad over resultaten 
van inzet van reshoringstool 

Reshoring stond als 
onderwerp al eerder op de 
agenda, van toen nog 
Atlant nu Senzer, dan dat 
de tool op de markt is. 
Reshoring wordt als 
onderwerp waar mogelijk 
besproken met werkgevers. 
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Reshoring is niet vaak een 
reëele optie  bij 
werkgevers. Wel of niet de 
productie terughalen naar 
Nederland/ Helmond hangt 
van nogal wat factoren af. 
Vaak is er sprake van een 
incident of gebeurtenis” die 
triggert om reshoring te 
overwegen.  Daarbij is het 
altijd maatwerk om erachter 
te komen of reshoring 
vervolgens een optie is 
voor een bedrijf. 

Glasvezel  Van Bree IVA Uitwerken van businesscase in verschillende 
scenario’s. Na de zomer maar vóór 
begrotingsbehandeling komt een voorstel 

Raadsvoorstel in 
voorbereiding. t.b.v. raad 
31.10.2017 
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Onderwerp Portefeuille 
houder 

Afdeling/ 
organisatie 

Toezegging  Stand van zaken 

Bed,bad en brood regeling De Leeuw PSD Op 8 juni een gesprek met stichting. Daarna zal de 
raad worden geïnformeerd over stand van zaken bed-, 
bad- en broodregeling 

Gerealiseerd. In augustus 
is gesproken met Stichting 
Van. De raad is in in 
september via een RIB 
geïnformeerd over hoe 
verder.  

Effecten van 5puntenplan WMO Van der 
Zanden 

PSD Einde 2017 effecten aan raad melden van 5 puntenplan 
en keuzes maken voor 2018  

Gerealiseerd. In het 
najaar informeren we de 
raad over de ontwikkeling 
van Huishoudelijke 
ondersteuning (HHO), 
Huishoudelijke 
ondersteuning extra 
(HHE) en Huishoudelijke 
ondersteuning toelage 
(HHT). We nemen daarbij 
ook de invoering van de 
extra servicebeurt 
(onderdeel 5 puntenplan) 
mee.   
 
Eind 2017 informeren we 
de raad via een RIB over 
de overige onderdelen 
van het 5 puntenplan.   

Kader sociaal domein Van der 
Zanden 

PSD Er komt een nieuw kader sociaal domein. 
Wijkaccommodaties en activiteiten in die 
accommodaties maken een onderdeel daarvan uit. 
Na de zomervakantie wordt raad er bij betrokken 

Gerealiseerd. Op 11 
september heeft in de 
commissie maatschappij 
beginspraak 
plaatsgevonden over de 
kadernota sociaal domein.  

Aansluiten bij proeftuinen van 
belastingdienst en CJIB over 
betalingsachterstand 

Van der 
Zanden 

PSD Doorontwikkeling van armoedebeleid komt in 
commissie en dan worden de voorbeelden 
meegenomen 

Gerealiseerd. Eind juni is 
de raad via RIB 52 
geïnformeerd over het 
vervolg van het 
minimabeleid. In oktober 
heeft een 
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commissiespecial 
plaatsgevonden over het 
doorbreken van generatie-
armoede.  

Meten van effecten van maatregelen 
armoedebeleid 

Van der 
Zanden 

PSD Raad informeren over effecten en resultaten van 
armoedebeleid en individuele projecten 

In februari 2018 
informeren we de raad 
over de resultaten van het 
gevoerde armoedebeleid.  

Uitwerking motie eigen bijdrage Van der 
Zanden 

PSD Evaluatie van pilot eigen bijdrage zal vóór 
begrotingsbehandeling zijn afgerond 

Op dit moment monitoren 
we de effecten van het 
verlagen van de eigen 
bijdrage Wmo. 
Commissiebehandeling is 
voorzien in november (zie 
concernplanning).    

Creatief omgaan met subsidiëring 
van instellingen 

Van der 
Zanden 

PSD Bezien of er mogelijkheden zijn om subsidie op andere 
wijzen te verstrekken , bijv. op basis van diensten of 
produkten 

Dit wordt meegenomen in 
het project herijking 
inkoop en subsidies 
sociaal domein. Tot die tijd 
werken we volgens de 
bedoeling.  

Museale collectie Stienen  PSD/OO? Notitie in voorbereiding en na de zomervakantie 
bespreken met raad 

Op 4 juli jongstleden is er 
een presentatie gegeven 
aan de Commissie 
Omgeving waarbij er 
besproken is over de 
mogelijke scenario’s voor 
museale collecties in 
Helmond. Afgesproken 
over de mogelijkheid van 
een gebouw op het Vlisco 
terrein (Graveerderij 
gebouw) om in te zetten 
voor museale collecties. In 
het najaar zullen de 
uitkomsten besproken 
worden met de 
commissie. 

Zwembad Stienen  PSD/OO/FC? Integrale notitie in voorbereiding over drie of een Behandeld in de 
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locatie. Raad dient mee te sturen aan de voorkant. 
Achteraf kan niet in verband met aanbestedingsregels 

commissie omgeving in 
juli. Voortgang komt 
opnieuw terug in de 
commissie omgeving. 

Omgevingsalert  Stienen  Onderzoek naar invoering van een app voor melding 
van wijziging van bestemmingsplan of in eigen 
omgeving 

Voor de melding van 
nieuwe 
bestemmingsplannen is 
het niet nodig om een app 
te ontwikkelen. Er bestaat 
een landelijke 
attenderingsservice via de 
website 
www.ruimtelijkeplannen.nl. 
Op deze website worden 
alle bestemmingsplannen 
van iedere gemeente 
gepubliceerd. Iedereen 
kan zich aanmelden voor 
deze attenderingsservice, 
waarna je een melding 
ontvangt van ieder nieuw 
bestemmingsplan, nieuwe 
versie die bekend is 
gemaakt in jouw 
gemeente. 

Motie Eindhoven Airport   Unaniem aangenomen De gemeenten die 
grenzen aan Airport 
Eindhoven hebben met 
het Ministerie van IM 
afgesproken dat er een 
analyse gemaakt wordt 
van de complete casus, 
voordat gekeken wordt 
naar welke richting men 
op wil.  
Met de gemeente 
Eindhoven is afgestemd 
dat Helmond wil aanhaken 
bij dit proces.  Dit verzoek 
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wordt door Eindhoven 
voorgelegd aan de 
overige gemeenten met 
een positief advies. 

Motie onderzoek geboortebos   Aangenomen, VVD tegen Bij de begroting 2018 
wordt voorgesteld 
middelen vrijgemaakt voor 
de aanplant van 200 
bomen in 2018 en 2019. 
Ivm duurzame/ 
strategische aanplant is 
de inzet gericht op 
individuele aanplant in 
heel Helmond. 
Definitieve keuzes worden 
teruggekoppeld tweede 
helft 2017. 

Motie aanpak loverboyproblematiek  PSD Unaniem aangenomen Gerealiseerd. Op 4 
oktober is een 
informatiebijeenkomst 
over dit onderwerp 
geweest met de 
fractievoorzitters van de 
gemeenteraad. In verband 
met het karakter van de 
informatie niet met de 
voltallige gemeenteraad. 

Motie verkeersveiligheid burg. 
Krollaan 

  Unaniem aangenomen Zie toelichting bij Coovels 
Bos hierboven 

 


